
 

  

 

Tarnów, 18 grudnia 2023 r. 

KRM.0003.847.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCVI sesji Rady Miejskiej 14 grudnia 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Rzepecki zwrócił się z 
zapytaniem, czy firma parkująca swoje samochody na „zajezdni autobusowej linii nr 30” posiada na to 
zgodę UM? Bywają dni, w których zaparkowanych jest tam nawet 15 samochodów tej firmy. W związku 
z tym radny dopytuje czy firma ta wystąpiła o zgodę na parkowanie takiej ilości samochodów? Rada 
Osiedla walczyła, by teren ten był parkingiem dla mieszkańców osiedla oraz osób z zewnątrz Tarnowa, 
które przyjeżdżają na Aleję Dębów Katyńskich.  
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